

Publication

**EP 0143054 A1 19850529 (FR)**

Application

**EP 84402346 A 19841116**

Priority

FR 8318662 A 19831123

Abstract (en)

[origin: US4637741A] The pedal carrier is so arranged as to permit mounting it and dismantling it in an easy manner with no use of a tool. For this purpose, each end of the pin (7) carrying the pedals is engaged in a sleeve (10,11) including a generally circular-shaped bearing surface (12) with two parallel flat portions, each bearing surface cooperating with the inner contour of an aperture (15) which has the same diameter and is provided in the side wall and communicates with the edge of this wall through a passage whose width is slightly greater than the distance between the flat portions, means being provided for immobilizing the assembly formed by the pin (7) and the sleeves (10,11) relative to the side walls (5, 6).

Abstract (fr)

Ce porte-pédales est agencé de façon à permettre un montage et un démontage aisés, sans l'aide d'un outil. A cet effet, chaque extrémité de l'axe (7) portant les pédales est engagée dans un manchon (10, 11) comportant une portée (12) de forme générale circulaire avec deux méplats parallèles, chaque portée coopérant avec le contour intérieur d'un orifice (15) de même diamètre ménagé dans le flasque et relié au bord de ce flasque par un passage de largeur légèrement supérieure à la distance séparant les méplats, des moyens étant prévus pour immobiliser l'ensemble formé par l'axe (7) et les manchons (10, 11) par rapport aux flasques (5, 6).

IPC 1-7

**G05G 1/14; F16C 33/08**

IPC 8 full level

**B60K 23/02** (2006.01); **B60T 7/06** (2006.01); **F16B 9/02** (2006.01); **G05G 1/36** (2008.04)

CPC (source: EP US)

**G05G 1/36** (2013.01 - EP US); **Y10T 74/20528** (2015.01 - EP US); **Y10T 403/32901** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 1036816 A 19530911 - ANCIENS ETABLISSEMENTS RENE GO
- [A] FR 2379723 A1 19780901 - CHRYSLER UK [GB]
- [A] FR 761292 A 19340315 - TAVANNES WATCH CO SA
- [A] GB 2062126 A 19810520 - TRIUMPH ADLER BUERO INF
- [A] US 3584923 A 19710615 - GOOSSENS ANDRE FRANS

Cited by

EP0516887A1; EP0504394A4; GB2299652A; AU679656B2; US5788277A; GB2299652B

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

**EP 0143054 A1 19850529; EP 0143054 B1 19870916;** DE 3466299 D1 19871022; FR 2555334 A1 19850524; FR 2555334 B1 19860411;  
JP S60135329 A 19850718; US 4637741 A 19870120

DOCDB simple family (application)

**EP 84402346 A 19841116;** DE 3466299 T 19841116; FR 8318662 A 19831123; JP 24856784 A 19841124; US 67336884 A 19841120